

Title (en)
PUMP.

Title (de)
PUMPE.

Title (fr)
POMPE.

Publication
EP 0485427 A1 19920520 (EN)

Application
EP 90911441 A 19900725

Priority

- CA 615485 A 19890929
- US 39135089 A 19890809
- US 49991790 A 19900327

Abstract (en)

[origin: WO9102159A1] An air pump (10) particularly suitable for use with bicycles includes a first elongated tube (18) to form a pump chamber and housing, a second elongated tube (20) coupled with a piston in the first tube to reciprocate the piston within the pump chamber. A flexible hose (44) extends from the piston and through the second tube and has at its exposed end an air valve coupling (50). The first and second tubes are releasably secured to permit use of the pump as a seat post. The pump includes a first valve on the outside of the piston between atmosphere and a closed end of the pump chamber and a second valve inside the piston between the closed end of the chamber and the flexible hose. The first valve is configured to provide greater seal effect as pressure builds in the closed end of the pump chamber.

Abstract (fr)

Pompe à air (10) tout particulièrement adaptée pour être utilisée avec des bicyclettes, se composant d'un premier tube allongé (18) qui forme la chambre de la pompe et la gaine, d'un second tube allongé (20) couplé avec un piston dans le premier tube pour actionner d'un mouvement alternatif le piston à l'intérieur de la chambre de la pompe. Un tuyau flexible (44) s'étire depuis le piston et dans le second tube et possède à son extrémité un manchon d'accouplement obturateur d'air (50). Le premier et le second tubes sont fixés de manière à se débloquer pour permettre l'utilisation de la pompe comme support de selle. La pompe comprend une première valve située sur le piston entre l'air extérieur et une extrémité fermée de la chambre de la pompe et une seconde valve située à l'intérieur du piston entre l'extrémité fermée de la chambre et le tuyau flexible. La première valve est conçue de sorte à offrir le meilleur effet d'étanchéité au fur et à mesure que la pression se forme dans l'extrémité fermée de la chambre de la pompe.

IPC 1-7
F04B 33/00

IPC 8 full level
B62J 11/02 (2006.01); **F04B 33/00** (2006.01); **F04B 39/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
B62J 11/02 (2013.01); **F04B 33/005** (2013.01); **F04B 39/0016** (2013.01)

Cited by
CN108698453A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9102159 A1 19910221; AR 243650 A1 19930831; AU 6144690 A 19910311; AU 648511 B2 19940428; BR 9007583 A 19920630;
CS 387790 A3 19920318; EP 0485427 A1 19920520; EP 0485427 A4 19940112; HU 9200353 D0 19920428; HU T63685 A 19930928;
IL 95280 A0 19910630; JP H05500400 A 19930128; PL 163499 B1 19940429; PL 286425 A1 19910422; PT 94932 A 19920331

DOCDB simple family (application)
US 9004172 W 19900725; AR 31757190 A 19900809; AU 6144690 A 19900725; BR 9007583 A 19900725; CS 387790 A 19900806;
EP 90911441 A 19900725; HU 35390 A 19900725; IL 9528090 A 19900803; JP 51110190 A 19900725; PL 28642590 A 19900809;
PT 9493290 A 19900807